
 2018ליוני  4דכון לתושבים מישיבת הועד שהתקיימה ב ע

 תושבים יקרים,

בהשתתפות חברי וועדת הביקורת של  2018ליוני  4להלן הנושאים שעלו לדיון בישיבה שהתקיימה ב 
 הישוב שהוזמנה להיות נוכחת בישיבה :

 
הישן נהרס והתחלנו בתהליך הבניה של  המבנה כפי שראיתם יצאנו לדרך, – לב חופית .1

הסברים על ההליך המכרזי , כמו גם  וקיבלוהמבנה החדש . חברי ועדת הביקורת ביקשו 
 לאופן בו גובש תקציב הפרויקט. 

על מנת לייעל את  – לתאורת לד חסכונית החלפת תאורת הרחוב בחופית פרויקט .2
סברנו שניתן יהיה להצטרף למכרז  ועל בסיס מידע מוטעה שניתן לנו מהמועצההתהליך , 

של המועצה אולם אמש התברר לנו שמועד המכרז הסתיים ובימים אלו המועצה עמלה על 
חידוש ההליך המכרזי תהליך שצפוי לארוך מספר חודשים. למרות ששמורה לנו הזכות 

והאפשרות לצאת למכרז עצמאי החלטנו לבחון בשבועות הקרובים לעומק את החלופות 
החלטה מושכלת לגבי האופן הנכון לביצוע פרויקט זה. החלטה סופית בנושא תתקבל ולקבל 

 בישיבת הוועד הקרובה ביולי.
ברחבי הישוב כמו גם בנקודות נוספות בגוש חוף חפר הותקנו  – עדכוני בטחון חופית .3

מספר מצלמות אבטחה בהן  לאחרונה בהובלת ועדת בטחון חופית ) דני סובול ( והושמשו
ימוש אנשי האבטחה שלנו על מנת לטייב את התמודדותנו עם תופעת הפריצות יעשו ש
 לבתים.

הוועד יוצא בימים אלו בסקר מקיף למיפוי תושבי הישוב ובניית מאגר מידע  – סקר תושבים .4
בסיסי שיאפשר קשר יעיל וטוב יותר בין הוועד והתושבים , בנוסף נמפה ונלמד מכל תושב 

את המידע מהוועד ) מייל,ווטסאפ,תיבת דואר... ( כמו כן יוצגו  באיזה אופן הוא מבקש לקבל
התושבים כאשר שיתוף הפעולה חשוב ביותר לוועד על  תלהתייחסובסקר מספר שאלות 

מנת להבין את הלך הרוח והכוונת התושבים לדברים החשובים להם בהם מין הסתם יעסוק 
 הוועד

תקנון/נוהל ברור ועל מנת לגבש על רקע מצוקת מקום עתידית  – תקנון בית העלמין .5
שיתוקשר לתושבים נגבש את המסמך ונאשרר אותו לכל המאוחר בישיבת הוועד הקרובה 

 ביולי.
הנושא  – שירותים קבועים באזור הגן הגדולעלתה לדיון הצעה/בקשה של תושבים להתקין  .6

 הוצג ועל דעת רוב חברי הוועד נדחה על הסף.
התנועה  תנויים שגרמו להפסקת העבודות אושרו בוועדבשעה טובה כל השי – כביש הטניס .7

במועצה ובשבוע הבא הפרויקט ימשך בקצב מואץ על מנת להשלימו בהקדם לרווחת 
 התושבים

בשת"פ בין וועד כפר ויתקין,חופית,ובית  – אירוע קהילתי צפייה במשחק חצי גמר מונדיאל .8
היה צפייה משותפת עם בירות חירות הוחלט לתקצב ולהפיק ערב חברתי משותף לכולנו בו ת

פיצות וכיבוד חופשי במשחק חצי גמר מונדיאל . ) הסיבה שלא משחק הגמר היא מאחר 
 ליולי וזו שעה חמה ולא רלוונטית לאירוע בחוץ ( 15ב  18:00ומשחק זה ייחל בשעה 

 
 לידיעתכם.

 


